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Forts. § 12 

I övrigt finner vi det överbyråkratiskt och att ta fokus från bolagens huvudsakliga uppgift 

att alla bolag ska utarbeta verksamhetspecifika EU-positionspapper. Vi anser det vara 

viktigare att bolagen ägnar fokus åt att utveckla och följa upp kvaliteten i respektive 

verksamheter än att skriva papper om EU-samarbetet.” 

§ 13  

Remiss från Stockholms Stadshus AB om aktualitet och användbarhet 

av Regional Utvecklingsplan för Stockholmsregionen 2010 (RUFS 

2010) 

I ärendet förelåg skrivelse till styrelsen den 12 november 2013.  

 

Styrelsen beslöt 

att som svar på remissen åberopa upprättat tjänsteutlåtande. 

 

att 

 

omedelbart justera ärendet. 

§ 14  

Remiss av Förslag till direktiv om havsplanering och integrerad 

kustförvaltning samt promemoria - Hushållning med havsområden 

I ärendet förelåg skrivelse till styrelsen den 12 november 2013.  

 

Gun Rudeberg lämnade muntlig redovisning i ärendet. 

 

Styrelsen beslöt 

att 

 

att 

som svar på remissen åberopa upprättat tjänsteutlåtande. 

 

omedelbart justera ärendet. 

§ 15  

Redovisning av nuläget rörande framtagande av en kajstrategi 

I ärendet förelåg skrivelse till styrelsen den 12 november 2013.  

 

Johan Castwall lämnade muntlig redovisning i ärendet. 

 

Helena Bonnier, Carl-Erik Hedlund, Andrea Femrell, Christina Linderholm och 

Inge-Britt Lundin yrkade att styrelsen skulle besluta  

 

att  godkänna lämnad redovisning och därutöver besluta  


